
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 19. august 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 18
Hvad kan ministeren oplyse vedrørende forslaget og mulighederne for at lave
mellemdeponi, hvor man til en lavere afgift kan deponere den del af affaldet,
der nødvendigvis skal deponeres, indtil teknologien er udviklet tilstrækkeligt til
at affaldet kan neddeles tilstrækkeligt, til at det kan genbruges?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Erling
Bonnesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Jensen
formand
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